

Интересные места Самарской области



Живописнейшее озеро, под названием Каменное, находится у подножья гор Жигули в национальном парке "Самарская Лука".

Озеро длиной около 2 километров и шириной около 280-300 метров. По берегам озера растет огромное количество цветов - ирисов.

Рядом с озером находится гора Белая. Высота ее около 280 метров. На горе расположена смотровая площадка.



Ледяная пещера находится в Белой горе и это самая длинная пещера Самарской Луки протяженностью 55 метров. Ее открыла в 1976 году группа спелеологов, и прославилась она тем, что в ней постоянно держится отрицательная температура, на стенах скапливается иней, а с потолка свисают сосульки.

Интересные места Самарской области



The most picturesque lake, called Kamennoye, is located at the foot of the Zhiguli Mountains in the Samarskaya Luka National Park.

The lake is about 2 kilometers long and about 280-300 meters wide. A huge number of iris flowers grow along the shores of the lake.

Belaya Mountain is located next to the lake. Its height is about 280 meters. There is an observation deck on the mountain.



The ice Cave is located in the White Mountain and it is the longest cave Samara. The bows are 55 meters long. It was opened in 1976 by a group of speleologists, and it became famous for the fact that it constantly keeps a negative temperature, frost accumulates on the walls, and icicles hang from the ceiling.